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Rzeszów, dnia 7 marca 2024r. 

 

Protokół nr 47 z zebrania Rady Osiedla Pobitno 

 

DATA i 

GODZ. 

ZEBRANIA 

06.03.2024 godz. 18:30 

MIEJSCE 

ZEBRANIA 

Osiedlowy  Dom Kultury, ul. Konfederatów Barskich 43A 

OPIS 

ZEBRANIA 

Obecni na zebraniu: troje członków ROP, dwoje mieszkańców osiedla,  kierowniczka 

ODK Anna Małecka, przedstawiciel Straży Miejskiej 

Przyjęto porządek spotkania: 

I. Pani Anna Małecka – sprawy związane z ODK 

II. Straż Miejska 

III. Policja – dzielnicowy Pan Damian Urban 

IV. Bieżące informacje 

1. Zagospodarowanie terenu za Zespołem Szkół Nr 2, przy ul. Lwowskiej. 

2. Pismo Rady Osiedla do MZD dotyczące miejsca zamontowania progu 

zwalniającego na ul. Traugutta. 

3. Wniosek MZD o opinię dotyczącą zamontowania znaku „zakaz postoju” na ul. 

Wesołej. 

4. Informacja dotycząca możliwości uzyskania dotacji na usuwanie azbestu.  

5. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o wskazanie podmiotów sprzedających 

alkohol i sprawiających utrudnienia mieszkańcom osiedla. 

6. Informacja dotycząca przebudowy skrzyżowania ul. Lwowska- Na Skały. 

7. Informacja dotycząca składania wniosków o dotacje związane z profilaktyką 

antyalkoholową. 

V . Dyskusja, sprawy różne  

 

Zebranie rozpoczęto od punktu I. 

 

Ad.I  Pani Małecka poinformowała o planowanej 9 marca br. w Domu Kultury  imprezie 

pn. „Maraton Fitnes”. Nastepnie potwierdziła  termin organizowania „Dni Osiedla” w dniu 

15 czerwca br.   w formule rodzinnego pikniku dla dzieci i dorosłych. 

 

Ad. II. Przedstawiciel Straży  Miejskiej został poproszony o interwencję w sprawie 

pojemników na odzież znajdujących się przy ul. Konfederatów Barskich-Polna i ul. Lecha. 
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Sporządziła: Anna Podlaszczyk  

 

 

 

 

 

Rada Osiedla w przypadku braku reakcji ze strony włascicieli pojemników zwróci się do 

władz Miasta o ich usunięcie z powodu chronicznego bałaganu w ich pobliżu. 

 

    Ad. III.   Nieobecny na zebraniu był przedstawiciel Policji. 

 

    Ad. IV. Bieżące informacje. 

 

1. Miejski Zarząd Zieleni potwierdził realizację wcześniej zatwierdzonego projektu 

zagospodarowania terenu  zielonego za Zespołem Szkół Nr 2. 

2. Próg zwalniający zostanie zamontowany pomiędzy posesjami nr 4 -6, przy  

ul. Traugutta. 

3. Wniosek o zamontowanie znaku „zakaz postoju” nie został zaopiniowany 

pozytywnie m.in. z powodu braku podpisu osoby zgłaszającej. 

4. Osoby zainteresowane usuwaniem azbestu ze swoich posesji mogą zgłaszać się do 

Urzędu Miasta o dofinansowanie. 

5. W odpowiedzi na pismo Pana Prezydenta Rada Osiedla nie wskaże żadnego 

podmiotu w tej sprawie. 

6. Przed wydamiem opinii Rada Osiedla zwróci się do inwestora z prośbą  

o przedstawienie szczegółów planowanego przedsięwzięcia  

 

Ad.V. 

1. Mieszkanka wskazała na duży problem, dla mieszkanćow osiedla w podeszłym  

wieku, związany z brakiem sklepu spożywczego w „starej” części naszej 

dzielnicy. 

2. Mieszkaniec osiedla zwrócił uwagę na zagrodzenie ścieżki od ul. Szkolnej  

w kierunku terenów zielonych. Zdaniem Rady Osiedla sprawa wymaga 

wyjaśnienia. 

 

Rada Osiedla Pobitno zwraca się z gorącą prośbą, aby wszystkie ważne dla 

Państwa problemy zarówno małe, jak i duże dotyczące naszego osiedla zgłaszać: 

1. osobiście na cyklicznych zebraniach ROP po przedłożeniu problemu na 

piśmie, 

2. pisemnie na adresy mailowe ROP – dane na stronie www.pobitnorzeszow.pl 

Pisemne zgłoszenie problemu ułatwia nam interwencję/pomoc w stosownych 

instytucjach. 

 

Zapraszamy serdecznie na następne spotkanie ROP w kwietniu 2024 roku (pierwsza 

pracująca środa miesiąca). 

  

  

http://www.pobitnorzeszow.pl/

